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Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm? pro5b4 w imieniu mieszkafc6r-r

osiedla Kazimierza Wielkiego, osiedla Rybnica o lvykup i przejgcie

przezUru4d Miasta ulicy Krzemowej za symboliczn4 zlot6wkg.

W chwili obecnej wsp6hvlaScicielami dogi sA mieszkaricy ulicy

Krzemowej. Nalezy zarrac4r(,Zena tym terenie buduj4 sig kolejne

domy i naj leps 4ffi, bezpiecznym rozwi4zaniem bgd zie przejgcie ulicy

przez Miasto.

Uprzejmie proszg Pana Prery*denta o pomoc w tej sprawie.
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